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ZAPISNIK  
S 37. SJEDNICE VMO VOJAK 

 
37. sjednica VMO Vojak održana je 12. travnja 2018. (četvrtak) s početkom u 10 sati u 
prostorijama MO Vojak, Mihanovićeva 1 B. 
 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Elena Šegota-Paladin, predsjednica VMO 
- Zlata Beg- Zec, zamjenica predsjednice VMO 
- Ružica Ažman, članica VMO 
- Jadranka Dumić, članica VMO  
- Nikola Dujić, član VMO 
- Nika Pavlinić, tajnica MO Vojak 
 

 

Zapisnik s 36. sjednice VMO Vojak usvojen je jednoglasno.  
 
 

Sjednicu je otvorila predsjednica VMO i predložila slijedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1. Dan žena- izvještaj o provedenoj aktivnosti 
2. Zaprimljeni/poslani dopisi građana/nadležnih službi 
3. Tekuća komunalna problematika 
4. Razno 

 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 
AD 1 

Tajnica MO Grad Trsat pročitala je nazočnima Izvještaj o provedbi programa- Dan žena. 
Programska aktivnost organizirana je u suradnji s MO Grad Trsat ,a održana je u 
prostorijama MO Grad Trsat 8. ožujka 2018. godine. U sklopu programa održano je 
interaktivno psihološko predavanje i radionica udruge A.S.K. Ri na temu „Može li 
prijateljski odnos zamijeniti psihoterapijski odnos?“. Nakon predavanja uslijedilo je 
druženje uz domjenak i glazbeni program Damira Badurine. Svim posjetiteljicama uručeni 
su buketići s ružama. Za realizaciju aktivnosti utrošeno je 2.166,65kn. Sredstvima je 
pokrivena naknada ZAMP-u, cvijeće i reprezentacija za uzvanike. 
 
Zaključak: 
Vijeće MO Vojak jednoglasno je usvojilo izvještaj o programskoj aktivnosti Dan 
žena . 
  



AD 2 
 AD 2.1. 

 Tajnica MO obavijestila je Vijeće o dopisu Odjela za gradsku upravu i samoupravu vezano 
za projekt Riječki program lokalnog partnerstva za 2018. godinu. Projekt Vijeća roditelja 
OŠ Vladimir Gortan i MO Vojak „Zajednica u kojoj živim- izvor znanja i stjecanja vještina“ 
prihvaćen je te mu je dodijeljena novčana potpora u iznosu od 8.047,20kn.  

  
 Zaključak: 
 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje.  
 
 
 AD 2.2. 

 Tajnica MO izvijestila je Vijeće o dopisu gđe. Daniele Samaržije u kojem se traži 
postavljanje semafora na raskrižju Mihanovićeve ulice s Radićevom i Marohnićevom 
ulicom. Kako navodi u dopisu pješački prijelaz u Mihanovićevoj ulici, prije samog raskrižja, 
iznimno je opasan i nepregledan kako za vozače tako i za pješake. Naime, nalazi se u 
blizini prodavaonice „Birota“ te se u desnom traku kolnika često nepropisno zaustavljaju 
vozači i dostavna vozila. U toj situaciji vozači koji se kraću iz smjera Mihanovićeve ne vide 
pješake koji čekaju na prijelazu, a pješaci također ne vide vozila koja se približavaju. Osim 
gđe. Samaržije nekoliko roditelja se mjesnom odboru obratilo iz istog razloga s molbom 
da se poveća sigurnost spomenutog pješačkog prijelaza.  

 
Zaključak: 

 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje. Nakon rasprave jednoglasno je 
odlučeno da se Rijeka prometu pošalje dopis s molbom da izvide mogućnost 
semaforizacije raskrižja između Mihanovićeve, Marohnićeve i Radićeve ulice te da 
Vijeće izvijeste o daljnjoj mogućnosti postupanja. 

 
 
 AD 2.3. 
 Tajnica MO izvijestila je Vijeće o dopisu poslanom DZKD-u vezano za orezivanje 

čempresa u Ulici Drage Šćitara koji se nalaze u drvoredu ispod zida Trsatskog groblja. 
Čemprese je potrebno orezati jer smanjuju preglednost vozačima na mjestu gdje se nalazi 
pješački prijelaz. Izvidom na terenu nadležne službe utvrdile su da je zahtjev opravdan te 
su čempresi orezani, a jedan je zbog lošeg stanja i uklonjen.  
 
Zaključak: 

 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje.  

 
 
 AD 2.4. 

 Tajnica MO obavijestila je Vijeće o dopisu KD Čistoće vezano za prijavu oštećenja lanca 
na postolju za spremnik za otpad koji se nalazi u Ul. Drage Šćitara, istočno od kućnog 
broja 20. Iz KD Čistoća navode kako je na predmetnoj lokaciji učestalo otuđivanje 
spomenutog lanca iz razloga što je došlo do oštećenja na zidu na kojem su postavljene 
kuke koje drže lanac. Zid je potrebno sanirati te postaviti novu metalnu šipku s fiksnim 
lancem.  

 
Zaključak: 

 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje.  
 
 
 
 
 



 AD 2.5. 

 Tajnica MO izvijestila je Vijeće o dopisu poslanom DZKD-u u kojem se traži čišćenje 
zelenih površina u Radićevoj ulici i Ul. braće Horvatić. Radi se o zelenim površinama na 
kojima se nalazi sitni i glomazni komunalni otpad. Otpad je nakon intervencije nadležnih 
službi uklonjen. 
 
Zaključak: 

 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje.  

  
 
 AD 2.6. 

 Tajnica MO obavijestila je Vijeće o pritužbi gđe. Alfraider na izvedene radove oko upojnog 
bunara u Ul. N. Katunara. Upojni bunar koji je izgrađen nije spojen na sustav odvodnje, a 
kapacitetom je premalog volumena da upije oborinske vode koje se u njega slijevaju 
prilikom jačih padalina. Pritužba gđe. Alfraider poslana je nadležnim službama koje su bile 
zadužene za izgradnju kroz komunalne prioritete. Izvidom na terenu potrebno je utvrditi 
mogućnost sanacije.  

 
Zaključak: 

 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje.  
 
 
AD 3 
 AD 3.1. 

 Predsjednica Vijeća, gđa. Elena Šegota- Paladin prijavila je veću količinu zelenog otpada i 
kamenja koje se nalazi uz ogradu DV Đurđice u prolazu prema Ul. Drage Šćitara. Otpad 
je na lokaciji odložen prilikom rekonstrukcije dvorišta vrtića te po završetku radova nije 
uklonjen. 

 
Zaključak: 

 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje. Problem će se uputiti na rješavanje 
komunalnom redarstvu. 

 
 
 AD 3.2. 

 Vijećnici MO Vojak upozorili su na nekoliko lokacija na području mjesnog odbora na 
kojima je potrebno orezati zelenilo. Radi se o ulicama Drage Šćitara, Nike Katunara i 
Marohnićevoj ulici. 

 
Zaključak: 

 Vijeće MO Vojak jednoglasno je odlučilo da se uputi dopis OGU za komunalni 
sustav, Direkciji zajedničke komunalne djelatnosti, sa zamolbom da se oreže 
zelenilo na spomenutim lokacijama. 

 
 
 AD 3.3. 

 Predsjednica Vijeća, gđa. Elena Šegota- Paladin upozorila je Vijećnike na metalne profile 
uz nogostup u Ul. Nike Katunara koji su uklonjeni zbog radova koje je izvodio KD Energo. 
Nakon završetka radova profili su trebali biti vraćeni u prvobitno stanje što nije učinjeno. 

 
Zaključak: 

 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje te će se DZKD-u poslati dopis s 
molbom da se uklonjeni metalni profili na navedenoj lokaciji vrate u prvobitno 
stanje. 

  



AD 4 
Nije bilo prijedloga. 

 
 
 
Sjednica je završila u 12 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od četiri (4) stranice. 
 
 
Zapisničar- referent za mjesnu samoupravu:        Predsjednica Vijeća MO Vojak: 
 
   Nika Pavlinić                   Elena Šegota- Paladin 


